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مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان 
عنوان کرد:

صنعت برق گیلان پیشران توسعه و 
تولید استان است

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان در 
نماینده  کوچکی نژاد  جبار  با  نشست صمیمی 
مردم شریف رشت و خمام در مجلس شورای 
اسلامی، به تشریح و تبیین چالش های صنعت 

برق گیلان پرداخت. 
محمود دشت بزرگ در این نشست با اشاره 
تمامی  برق گیلان، گفت:  اهمیت صنعت  به 
فعالیت های جزئی و کلی به نوعی وابسته به 
صنعت برق است و بدون برق زندگی در دنیای 
مایه  آب  اگر  واقع  در  نیست.  ممکن  امروزی 
زندگی  مایه  برق  گفت  باید  می باشد،  حیات 
مدرن است. وی تصریح کرد: برق پیشران تولید 
و توسعه پایدار است و در سال جهش تولید با 
مشارکت مردم، باید به این صنعت نگاه ویژه ای 

شود تا شعار سال محقق گردد. 
گیلان  منطقه ای  برق  شرکت  عامل  مدیر 
گفت: با توجه به مقصد گردشگری استان برای 
بسیاری از هموطنان، که گاها این استان را برای 
اسکان دائمی خود انتخاب می کنند، ساختارهای 
مختلف استان بخصوص در بخش برق نیز باید 
متناسب با این روند مهاجرتی، رشد و توسعه 
یابد تا پاسخگوی نیازهای جدید هم استانی ها و 
مهمانان عزیز باشد. دشت بزرگ تصریح کرد: با 
توجه به شرایط اقلیمی خاص استان که مشکلات 
خطوط  احداث  حوزه  در  بخصوص  را  خاصی 
جدید ایجاد می نماید، انتظار می رود با عنایت 
شریف  مردم  نمایندگان  مساعدت  و  خاص 
و  بودجه  اسلامی،  شورای  مجلس  در  استان 
اعتبارات خاصی برای استان در نظر گرفته شود.

ثبت سفارش ۴۱ میلیون یورویی 
کالا در چهارمحال و بختیاری 

شهرکرد محمود مولوی  : امسال تاکنون  ۴۱ 
و  چهارمحال  در  کالا  سفارش  یورو  میلیون 
بختیاری ثبت شده است. رئیس اداره بازرگانی 
و توسعه تجارت خارجی صمت  گفت: امسال 
تاکنون۱۰۸ درخواست ثبت سفارش به ارزش ۴۱ 
میلیون یورو بررسی که از این تعداد ۹۲ مورد 
تایید و ۱۶ مورد رد شده است. مهراب جمالپور 
افزود: ارزش کل ثبت سفارشات تایید شده ۲۶ 

میلیون یورو و رد شده ۱۵ میلیون یورو است.
وی تاکید کرد:بیش از ۸۰ درصد ماشین آلات 
نیاز شرکت های  مورد  اولیه  مواد  و  قطعات   ،
تولیدی هستند. جمالپور همچنین تصریح کرد:  
بر اساس مصوبات جدید وزارت صنعت، معدن 
و تجارت؛ امکان اخذ ثبت سفارش جدید تنها 
معدن  وزارت صنعت،  تولیدی  واحدهای  برای 
و تجارت که برنامه تولید سال ۱۴۰3 خود را در 
سامانه جامع تجارت ایران ثبت کرده اند و این 
برنامه به تایید سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان و دفتر تخصصی مربوطه رسیده است ، 
امکان پذیر است. رئیس اداره بازرگانی خارجی 
صمت گفت:  امکان اخذ ثبت سفارش جدید 
برای واحدهای بازرگانی وزارت صنعت، معدن و 
تجارت همچون گذشته برقرار است ولی اولویت 
تامین  در  که  است  تعرفه ای  کد   7۵۰ با  اول 
بیشتری  اهمیت  از  کشور  نیاز  مورد  کالاهای 

برخوردار هستند.

نشست شورای عمومی اداری تامین 
اجتماعی استان گلستان برگزار شد

تامین  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
اجتماعی استان گلستان، قربان زنگانه مدیرکل 
تأمین اجتماعی اســتان گلستان در این نشست 
تلاش های  و  زحمات  از  تشکر  و  تقدیر  ضمن 
اجرایی  تمامی واحدهای  صادقانه همکاران در 
بر ارتقاء تعاملات و هماهنگی در ارائه خدمات 
سازمان  اجتماعی  شرکای  و  ذینفعان  به  بهتر 

تاکید کرد. 
و  قوانین  رعایت  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
مقررات، بر اخلاق مداری و حفظ شان و منزلت 
مراجعان تاکید و همگان را به تلاشی مضاعف در 
راستای نیل به اهداف عالی سازمان دعوت کرد.

مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و 
گاز مارون :

هزینه در ورزش، سرمایه گذاری 
مطمئن برای آتیه تولید

گاز  و  برداری نفت  بهره  مدیر عامل شرکت 
مارون در آیین بهره برداری از پروژه تکمیل و 
تجهیز سالن ورزشی سپهبد شهید حاج قاسم 
در  که هزینه  کرد  تاکید  این شرکت  سلیمانی 
ورزشی،  های  ساخت  زیر  بهسازی  یا  ایجاد 
یک سرمایه گذاری مطمئن برای آتیه تولید به 
عنوان رسالت اصلی سازمان است که رابطه ای 
معنی دار با کلیه متغیرهای کمی و کیفی درون 
سازمانی موثر بر بهره وری سرمایه انسانی دارد.

قباد ناصری توسعه فضای ورزشی در ستاد 
اولویت  و  الزام  را یک  و مجتمع های صنعتی 
خواند و گفت: مدیریت های منابع انسانی، امور 
مالی و خدمات افزون بر ادارات ذیربط این مهم 
را یک برنامه راهبردی در تقویم اجرایی امسال 
خود لحاظ کنند و هرآنچه لازم است را احداث 
و/یا تامین نمایند تا به سطحی برسیم که امکان 
میزبانی رویدادهای بزرگ ورزشی کشور را فراهم 
تخصصی  بدنی  تربیت  و  ورزش  وی  آوریم. 
نیروهای HSE شرکت را مقوله ای مجزا دانست 
و  آمادگی  سطح  ارتقاء  برای  که  شد  یادآور  و 
چابک سازی تیم های ایمنی شرکت برنامه ای 

تخصصی و جداگانه تعریف و پیگیری شود.
شایان ذکر است سالن ورزشی سپهبد شهید 
حاج قاسم سلیمانی که در ستاد مرکزی شرکت 
بهره برداری نفت و گاز مارون واقع شده است، با 
اعتباری حدود ۲۰ میلیارد ریال تجهیز و بهسازی 

شد و در اختیار کارکنان شرکت قرار گرفت.

فاز اول خط دوم انتقال آب دریا به 
یزد به زودی افتتاح می شود

یکی  یزد  استاندار  مقدم-  سیماصادقی  یزد- 
از اقدامات بزرگ دولت سیزدهم را برنامه ریزی 
در راستای حل مسئله آب دانست و گفت: فاز 
اول خط دوم انتقال آب از دریا به استان یزد با 
ظرفیت انتقال ۲۰ میلیون متر مکعب به استان تا 

یک هفته آینده افتتاح می شود.
اراده مستحکم  با  مهران فاطمی عنوان کرد: 
آیت الله رئیسی اجرای 73۰ کیلومتر خط انتقال 
آب دریا با اعتبار ۱7۰ هزار میلیارد تومان آغاز 
شده که تامین مالی آن از بزرگترین مصوبات 

دولت سیزدهم است.
وی با اشاره به احداث آب شیرین کن دوم در 
منطقه خلیج فارس با ظرفیت روزانه ۲۰۰ هزار 
متر مکعب آب، گفت: با بهره گیری از ظرفیت 
خالی خط اول انتقال آب به چادرملو ۲۰۰ میلیون 
متر مکعب آب از محل این آب شیرین کن به 

استان منتقل خواهد شد.
فاطمی از افتتاح این پروژه با طول 33 کیلومتر 
و اعتبار ۲۵۰۰ میلیارد تومان طی هفته جاری 
خبر داد و اضافه کرد: همچنین در آخرین جلسه 
با معاون اول رئیس جمهور مقرر شد در راستای 
تحقق این اقدام ارزشمند، عملیات اجرایی پروژه 

از سمت یزد نیز آغاز شود.
دولت  دیگر  اقدامات  به  اشاره  با  استاندار 
سیزدهم در حوزه آب استان، خاطرنشان کرد: 
اجرای خط پدافندی برای شهرستان اردکان، یزد 
و شهرستان های مجاور، افتتاح اولین سد استان 
یزد با اعتبار ۲۵۰ میلیارد تومان و ایجاد مخازن 
ذخیره سازی آب با ظرفیت 3۵۰ هزار متر مکعب 

از جمله این اقدامات هستند.
اقدامات دیگر دولت  از  افزود: همچنین  وی 
به  آبرسانی  به  می توان  آب  حوزه  در  سیزدهم 
۵۸ روستای استان، اجرای عملیات رینگ آبی 
شهرستان یزد، راه اندازی بزرگترین خط پساب 
آباد،  مهدی  روی  و  سرب  مجموعه  در  کشور 
باز تخصیص آب کیفی و اجرای پروژه خط سبز 

آبرسان و آبرسانی به شهرستان میبد نام برد.

حجت الاسلام حجت گنابادی نژاد در رویداد تولید 
محتوا پیرامون انتخابات که به همت سازمان فضای 
مجازی سپاه امام رضا )ع( و با حضور صدها نفر از 
فعالان عرصه فضای مجازی و جنگ نرم در مجتمع 
فرهنگی آیه ها برگزار شد، اظهار کرد: هدف شناسی 
در جریان کنشگری مجازی پیرامون فضای مجازی 
را  امروزه مشارکت  زیرا دشمن  است  یک ضرورت 
هدف گرفته و در گام بعد تلاش دارد تا مسائل اصلی 
کشور را جایگزین مسائل فرعی و بی اهمیت کند. در 
این راستا، شما باید برای افزایش مشارکت آگاهانه 
مردم برنامه ریزی داشته باشید تا با توجه به تجربیات 
ارزشمند پیشین، شبکه مسائل موجود احصا شود و 
راهکارهای تحقق مشارکت حداکثری در انتخابات 

پیش رو در دستورکار قرار بگیرد.
استانداری  زیارت  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
کنشگری  برای  دوم  نکته  افزود:  رضوی  خراسان 
این  فعالان  که  است  آن  انتخابات  درباره  مجازی 
عرصه اجازه ندهند دعواهای نابجا، مسائل اصلی 
را کنار بزنند و مسائل فرعی را حاکم کنند. در این 
کشور، دولتی حاکم بوده که در جریان مجاهدات 
سیدالشهدای مقاومت شهید حاج قاسم سلیمانی 
در نبرد با داعش و نظام سلطه، وزیر خارجه وقت 
هفت ساعت مصاحبه می دهد و یکسره پالس منفی 
علیه مدافعان حرم و محور مقاومت مخابره می کند. 
مساله اینها چه بود؟ غیر از این بود که مساله های 
اساسی را به حاشیه ببرند و مسائل فرعی را جایگزین 

اولویت خدمت به مردم کنند؟.
و  رئیسی  به شهید  ما  کرد: چرا  وی خاطرنشان 
شهید امیر عبداللهیان افتخار می کنیم؟ زیرا زمانی 
در این کشور مسئولانی در رأس امور بودند که برای 
دفاع از جریان مقاومت باید با آنان مذاکره می شد 
تا توجیه شوند. این افتخار ماست که رهبر معظم 
اسماعیل هنیه فرمودند  آقای  با  دیدار  در  انقلاب 
موضع جمهوری اسلامی در قبال فلسطین همان 

موضع آقای رئیسی است.
گنابادی نژاد ادامه داد: ما امروز افتخار می کنیم 
رئیس جمهور ما تمام هم و غمش تسخیر قلوب 
رضای  کسب  و  مردم  به  خدمت  مستضعفین، 
خداوند عالم بود. برخلاف آن هایی که امروز عده ای 
بلند«  »ارتفاع  نظیر  مسائلی  از  می گذارند،  پست 
می گویند و در عمل، فرزندانشان در اروپا و آمریکا 
تحصیل می کنند و هدفشان از این توییت ها نه مردم 
است و نه رضای خدا بلکه محاسبه ارتفاع پروازهای 

مقصد آمریکا و اروپا گفتمان غالب آن هاست.
استانداری  زیارت  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
رهبر  اخیر  سخنرانی  به  اشاره  با  رضوی  خراسان 
معظم انقلاب در سالروز عروج بنیانگذار کبیر انقلاب 
تصریح کرد: رهبر معظم انقلاب، روز گذشته سه 
کردند؛  مطرح  آینده  رئیس جمهور  برای  را  ویژگی 
اینکه فعال و پرکار باشد، آگاه به مسائل باشد و به 

مبانی انقلاب اعتقاد داشته باشد.
وی تأکید کرد: در خصوص موضوع اول، حقیقت 
این است که دیگر نمی توان با نرخ قبل از سال ۱۴۰۰ 
درباره فعال بودن و پرکار بودن رئیس جمهور صحبت 

کرد زیرا شهید رئیسی معنای فعال و پرکار را در عمل 
نشان داد و عیار او مورد تأیید مردم قرار گرفت. به 
طور مثال، در دورانی که ایشان تولیت آستان قدس 
رضوی را برعهده داشتند و بنده مفتخر به تصدی 
مسئولیت در آستانه بودم، به یاد دارم ایشان یک 
سفر به اصفهان داشتند. کل زمان این مأموریت 
کاری از حدود ساعت ۸ صبح شروع و تا حوالی ۱:3۰ 
بامداد به طول انجامید و صبح مطلع شدم ایشان 
بعد از اتمام برنامه ها استراحت نداشته و به تخت 
فولاد رفته و تا اذان صبح به نافله و عبادت مشغول 
بودند و فقط از بعد نماز صبح تا شروع برنامه روز 
این  دوم در اول صبح استراحت کوتاهی داشتند. 
سیره شهید جمهور بود که تمام عمر خود را به صورت 

خستگی ناپذیر وقف خدمت به مردم کرد.
که  عبداللهیان  امیر  شهید  گفت:  نژاد  گنابادی 
خودش مصداق عینی یک دیپلمات مجاهد بود، برای 
من تعریف می کرد که گاهی در ۲۴ ساعت، شهید 
رئیسی به سه کشور سفر می کرد. در هر کشور نیز 
برنامه های دقیق، مشخص و حساب شده که شدت 
این برنامه ها باعث می شد ما از خستگی در پرواز 
در  که  ما  اوقات  گاهی  اما  ببرد  خوابمان  برگشت 
پرواز بیدار می شدیم، حاج آقا را در حال نافله شب 
و عبادت می دیدیم.این ها روایت یک عمر خدمت 
مخلصانه است که معیار فعال بودن و پرکار بودن را 
در تاریخ این کشور تغییر داد و آن زمان گذشت که 

آقایان در اتاق هایشان کار کنند و بعد فیلم درست 
کنند و فیگور بگیرند که ما فعال و پرکار هستیم.

استانداری  زیارت  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
خراسان رضوی بیان کرد: ویژگی دوم رئیس جمهور 
مورد توجه مردم از منظر رهبر معظم انقلاب، آگاهی 
فرد است. رئیس جمهور کسی است که اشراف به 
مسائل داشته باشد. یکی از مسائل مهم کشور نیز 
همین موضوع عزت است همان طور که شما دیدید 
در سال های اخیر، یکی از خط های رسانه ای معاندان 
متمرکز بر تطهیر رضاخان بوده در حالی که بزرگترین 
را  رضاخان  گرفتند  تصمیم  انگلیسی ها  که  مزیتی 
به قدرت برسانند، قلدری او بود. شما می دانید در 
چه  متفقین،  حمله  و  دوم  جهانی  جنگ  جریان 

توهین هایی به هویت ایران عزیز تحمیل شد. 
در  شهر  سه  و  غربی  آذربایجان  در  شهر  سه 
خوزستان سقوط کرد، باز هم رضاخان قلدر اجازه 
فقط  او  بلکه  بدهد  نظامی  اقدام  دستور  نداشت 
در  ایران  مختار  وزیر  شایسته  محمد  به  توانست 
آمریکا مأموریت دهد تا از آمریکایی ها درخواست 
میانجی گری کند که آمریکایی ها هم در جواب به 
صراحت گفتند منافع مورد نظر انگلیسی ها، منافع 
اولویت های  از جمله  لذا عزت،  نظر ماست.  مورد 
میدان  آگاهی،  میدان  داد  اجازه  نباید  که  ماست 
دروغ پردازی های مجازی و رسانه ای باشد و فرصت 

برای معامله سر عزت ایران شود.

وی اظهار کرد: امروزه رئیس جمهوری که برای دفاع 
از مدافعان حرم و ملت مظلوم فلسطین دچار لکنت 
مردم  این  جمهوری  ریاست  شایسته  شود،  زبان 
نیست. همچنین کسی که بخواهد در جریان خدمت 
به مردم گرفتار محدود ماندن به میز و کار در فضای 

دور از مردم باشد، شایسته این ملت نیست. 
ما امروز افتخار می کنیم رئیس جمهوری داشته ایم 
که حتی فرمانداران هم به آن روستا سر نزده بودند. 
)ره(، مقام  امام  انقلاب،  عیار  رئیسی،  آقای  عیار 
معظم رهبری و مردم بود. فقط ۱۶ ویژگی در پیام 
تسلیت شهادت ایشان مطرح کردند و باید حافظ این 

میراث بود.
فضای  بسیج  در  که  کاری  افزود:  نژاد  گنابادی 
مجازی استان شده، یک عمل نمونه، ممتاز و فاخر و 
یک کار فرهنگی تمیز است. قبلاً هم بنده به مسئول 
بسیج فضای مجازی استان عرض کرده بودم که این 
برنامه ها، باید یک طرح ثابت در حوزه فضای مجازی 
شود و نباید منحصر در مناسبت های خاص بمانیم. 
شما برادران و خواهران، افسران جوان جنگ نرم و 
فضای مجازی هستید و باید این توانایی و تأثیرگذاری 
را کسب کنید که چه به صورت آفند و چه پدافند، 
کنشگری فعال در فضای مجازی داشته باشید و ما 
فضای  استانی همچون شورای  از ظرفیت های  هم 
مجازی استفاده خواهیم کرد تا بتوانیم نمونه این 

طرح ها مورد حمایت و پشتیبانی قرار بگیرد.

معاون فرهنگی، اجتماعی و زیارت استاندار خراسان رضوی:

هدف شناسی در جریان کنشگری مجازی یک ضرورت است 
معاون فرهنگی، اجتماعی و زیارت استاندار خراسان رضوی گفت: هدف شناسی در جریان کنشگری مجازی پیرامون فضای مجازی یک ضرورت است.

دشمن امروزه 
مشارکت را 

هدف گرفته 
و در گام بعد 

تلاش دارد 
تا مسائل 

اصلی کشور 
را جایگزین 

مسائل فرعی و 
بی اهمیت کند

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز تاکید کرد

ابتکار - ماهان فلاح: مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز 
گفت: به منظور خدمت رسانی به مردم و تسریع در اجرای پروژه 
ها تلاش مضاعف به کار گرفته و مدیران امور به عنوان ناظران عالیه 

در محل اجرای پروژه ها حضور داشته باشند.
نهمین نشست شورای معاونان، مشاوران و مدیران امور با حضور 

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز برگزار شد.
طی این نشست اکبر فرج نیا با بیان اینکه وصول مطالبات محرک 
چرخه خدمت رسانی به مردم است، اظهار کرد: با توجه به تغییر 
مدل مالی توانیر و تعهد ستاد در مقابل مطالبات همکاران، مانور 

وصول هر هفته به طور مداوم برگزار و پیگیری شود.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز  با اشاره به وضعیت 
اجرای پروژه ها افزود: خوشبختانه گزارش های امیدبخشی در این 
خصوص ارائه شده است مخصوصا در اجرای پروژه تبدیل کابل های 

مسی به خودنگهدار که قابل قدردانی است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز ادامه داد: با توجه به 
فرا رسیدن فصل کاری، همکاران به منظور خدمت رسانی به مردم 
و تسریع در اجرای پروژه ها تلاش مضاعف به کار گرفته و مدیران 
امور به عنوان ناظران عالیه در محل اجرای پروژه ها حضور داشته 
باشند. وی با بیان اینکه نظارت بر ایمنی همکاران در محیط کار باید 
در الویت قرار گیرد، خاطرنشان کرد: همکاران امانتی برای شرکت 
اولویت بوده و هیچگونه سهل  آنها در  هستند و حفظ سلامت 

انگاری در این خصوص قابل قبول نیست.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز همچنین در نشست 
جداگانه ای با فرماندار و اعضای شورای شهر آذرشهر گفت: به 
منظور مدیریت بار و مصرف بهینه در ایام پیک تابستان همکاری و 

همراهی شهرک های صنعتی و ادارات ضرورت دارد.
اکبر فرج نیا افزود: تبدیل كابل مسی به كابل خودنگهدار شبكه 

برق آذرشهر در اولویت كاری سال جاری برق تبریز است.
وی با اشاره به فرا رسیدن ایام پیک بار تابستان، اضافه کرد: با 
توجه به افزایش دمای هوا و به تبع آن افزایش میزان مصرف برق 
در کشور به منظور مدیریت بار و مصرف بهینه برق همكارى شهرك 

های صنعتی و ادارات ضرورت دارد.
فرماندار آذرشهر نیز از اقدامات توسعه اى برق تبریز به منظور 
به مطالبات مرمی در  با اشاره  امیدآفرینی مردم قدردانی کرد و 
خصوص بهبود و اصلاح روشنایی معابر خواستار جذب سرمایه گذار 

خصوصی برای بهبود روشنایی معابر شهر آذرشهر شد. 

تقویت خدمت رسانی به مردم با تسریع در اجرای پروژه ها

با حضور مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان
دومین جلسه تخصصی فضای مجازی شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان خوزستان برگزار شد

دومین جلسه تخصصی فضای مجازی شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان خوزستان با حضور مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان برگزار شد. دومین جلسه تخصصی فضای مجازی شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان خوزستان  با 
حضور مجید منادی مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی  استان خوزستان و مدیران ادارات استان خوزستان، در سالن جلسات اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان برگزار شد.  دراین نشست تخصصی مدیران ادارات استان خوزستان پیشنهادات سازنده 
خود را ارائه دادند و در ادامه مجید منادی اظهار کرد: شهادت شهید جمهور خادم الرضا، رئیس جمهور مردمی و هیت همراه 
را خدمت شما بزرگواران تسلیت عرض میکنم. با توجه به اهمیت هفته مبارزه با مواد مخدر ما در نظر داریم از پیشنهادات و 
انتقادات سازنده شما در این خصوص استفاده کنیم.  وی ادامه داد: ما در این حوزه خاص دغدمند هستیم. با انگیزه فراوان 
و نگاهی ویژه  پیگیر برگزاری برنامه ها به شکلی شایسته هستیم و تلاش داریم در این حوزه گفتمانی خاص در بین مدیران و 

نخبگان استان خوزستان داشته باشیم.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان خاطر نشان کرد: خوشبختانه آمادگی ادارات و سازمان ها در همکاری و برگزاری مراسمات 
این هفته بسیار خوب است و برنامه های پرباری پیش رو خواهیم داشت تولید محتواها در این زمینه )اعم از ساخت کلیپ، بروشور و...( در فضای مجازی و 
باز نشر آنها در شبکه های اجتماعی در دستور کار ادارات مختلف استان خوزستان قرار گرفته است. وی به همکاری صدا وسیمای استان خوزستان اشاره کرد و 
گفت: در صدا و سیمای استان خوزستان برنامه ها به سمت برنامه های خانواده محور هستند، که بتوانند تاثیرگذاری بیشتری بر قشر نوجوانان و جوانان ما داشته 
باشند. صدا و سیمابرنامه های تلویزیونی و رادیویی بسیاری طراحی و اجرا کرده و پنجاه باکس زیر نویس در این هفته ارائه خواهد شد. نماینده سازمان بهزیستی 
استان خوزستان خانم نعمت اللهی گفت: همکاری اداره کل بهزیستی استان خوزستان به شکل مراکز مشاور برای آقایان و بانوان در تمام نقاط استان خوزستان 
فعال است و ما آمادگی ارائه تمامی خدماتی که در حوزه مشاوره و پیشگیری است را داریم. در ادامه معاون اداره آموزش و پرورش استان خوزستان ادامه داد: 
همکاری اداره کل آموزش و پرورش استان خوزستان در باز نشر مطالب تولید شده در بستر شاد خواهد بود. از ظرفیت هنر در تاثیرگذاری در فضای مجازی در 
این زمینه باید بیشترین بهره را ببریم. بیشترین تاثیرگذاری در این زمینه در بین قشر دانشجوی ما است و با برنامه ریزی و تولید محتواهای مفید و سازنده در 
پیشگیری از آلوده شده جوانان به مواد مخدر بسیار می توانیم تاثیرگذار باشیم. در ادامه نشست دکتر منصوری گفت: در هفته مبازره با مواد مخدر بنا داریم در 
کنار برگزاری همایش یک روزه ، نمایشگاه چند روزه نیز برگزار کنیم که در این نمایشگاه ادارات و سازمان ها غرفه اختصاصی خواهند داشت و دستاوردهای خود 

را  به شکل ویژه و خاص در این زمینه  ارائه خواهند کرد. از ظرفیت بزرگان و شیوخ طوایف هم بهره خواهیم برد.

یک مقام مسوول اعلام کرد
اخذ ۴۷۰ میلیارد ریال از شهروندان برای تکمیل شبکه فاضلاب تبریز

ابتکار - ماهان فلاح: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان  شرقی با بیان اینکه تبریز در ایجاد و اتصال به شبکه فاضلاب رتبه دوم 
کشور را کسب کرده است، گفت: در زمان کنونی ۹۱ درصد از این شهر به شبکه فاضلاب متصل شده است.

این مقام مسوول با بیان اینکه این میزان شامل ۲ هزار و هشت کیلومتر است، افزود: برای تکمیل ۹ درصد باقی مانده از شبکه 
فاضلاب در سطح 3۸۰ کیلومتر به 3۱ هزار میلیارد ریال اعتبار نیاز است.

وی اظهار کرد: تاکنون برای تکمیل شبکه فاضلاب این شهر سه هزار میلیارد ریال هزینه شده که 3۰۰ میلیارد ریال آن سهم 
دولت، ۴7۰ میلیارد ریال آن از شهروندان این شهر اخذ شده و بقیه از سایر منابع استانی تامین شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان  شرقی گفت: خط انتقال فاضلاب شهرک خاوران و اتصال این خط به مهرانه رود 
و تغییر خط آب در پل خلعت پوشان در سایه تعامل خوب بین مجموعه مدیریت شهری در دوره فعلی و شرکت آب و فاضلاب 

اجرا شده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان  شرقی، با بیان اینکه در زمان کنونی ۱۲ روستا به شبکه آب تبریز متصل هستند، ادامه داد: 

با توجه به مصرف بالای آب این روستاها، تلاش می شود آن ها از شبکه آب تبریز جدا شوند.
وی یادآور شد: باید آب مورد نیاز مجموعه هایی مانند نیروگاه حرارتی، پالایشگاه و پتروشیمی که از آب تبریز استفاده می کنند را از طریق پساب تامین کنیم و 

با حذف آب این کارخانه ها، پیش بینی می شود ۸۰۰ لیتر بر ثانیه بر آب تبریز اضافه شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان  شرقی با بیان اینکه اوج مصرف آب در تابستان پیش رو است، گفت: با توجه به افزایش یک هزار و ۲۰۰ لیتر در 

ثانیه آب استحصالی از سال گذشته، پیش بینی می شود قطعی آب در این شهر روی ندهد ولی از مصرف بی رویه آب نیز باید خودداری کرد.
وی، با بیان اینکه طرح شبدری آب و فاضلاب امکان قطعی آب را به صفر رسانده است، افزود: ۱7 پمپ قوی برای روزهای مبادا مانند بروز سیل و زلزله در 

سطح شهر احداث شده که اقدامی زیرساختی است و می تواند آب را به شمال تبریز پمپ کند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان  شرقی با اشاره به تکمیل حلقه آبی تبریز در سال گذشته، یادآور شد: سال گذشته مجبور به پمپ آب از مرکز شهر 

به شمال آن بودیم که این موضوع موجب نارضایتی مردم شد.
وی، با بیان اینکه سد نهند یکی از منابع مهم آبی تبریز است، ادامه داد: با توجه به توان بالای شبکه آب این شهر، می توان از سد نهند به عنوان ذخیره 

استراتژیک برای تامین آب مردم در تابستان استفاده کرد.


